
Klima-, Energi- og Bygningsudvalget

Til: Klima-, energi- og bygningsministeren

Dato: 5. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

KEB alm. del

Spørgsmål 70
Er det efter loven korrekt, at et kraft-varme-værk, som kun bruger naturgas og
hvis primære produktion giver uudnyttet overskudsvarme, ikke må benytte
solfangere eller solceller som supplement, og dermed opnå en reduktion i for-
bruget naturgas til afbrænding?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mikkel Dencker (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mikkel.Dencker@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Steen Gade
formand
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